



# 報名表格 Application form

# 十週年百萬行

## 10th Anniversary Charity Walk

參加者個人/團體資料 Participant personal / team information (請以正楷填寫 In BLOCK letters)

姓名 Name \_\_\_\_\_ 電郵 Email \_\_\_\_\_

團體組別名稱 / (兩爬之友)會員編號 (如適用) Team Name / Membership no.(if applicable) \_\_\_\_\_ 電話 Tel \_\_\_\_\_

地址 Address \_\_\_\_\_

多謝贊助本人參加「十週年百萬行」。此活動所籌得款項，將全數資助香港兩棲及爬蟲協會的拯救項目及醫療費用，多謝支持！

Thank you for your sponsoring to participate the <10th Anniversary Charity Walk>. All donations will be used for the rescue projects and medicine expenses of HKHERP.

編號 No.	贊助人姓名 (請以正楷填寫) Sponsor's Name (In BLOCK letters)	贊助金額 Sponsorship (\$)	收據 Receipt (✓)
1			
2			
3			
4			
5			
6			
7			
8			
9			
10			
11			
12			
13			
14			
15			

攜同動物出席(只限兩棲及爬行動物)的數量 \_\_\_\_\_ 合共款項  
No. of animals (amphibians & reptiles only) come along \_\_\_\_\_ Total Amount

參加者已閱讀「香港兩棲及爬蟲協會 十週年百萬行」之注意事項，並願意遵守主辦機構的所有守則。  
Participant have read the instructions of '10th Anniversary Charity Walk', and agreed the rules of organizer.

\*請於2014年4月4日或之前將表格電郵至 [admin@hkherp.org](mailto:admin@hkherp.org)。

Please email the application form to [admin@hkherp.org](mailto:admin@hkherp.org) before 4<sup>th</sup> April, 2014.

\*請將善款直接存入本會戶口：匯豐銀行 178-885463-838。

Please deposit the donation to the Society : HSBC 178-885463-838.

\*請於活動當日出示銀行收據。

Please present the deposit advice for admission.

\*捐款港幣100元以上可憑收據申請免稅。如需收據請於方格內加(✓)。

Donation of HK\$100 or above is tax-deductible. Please (✓)if receipts are required.

\*如有任何爭議，本會將保留最終決定權。

In the event of any disputes, the Society reserves the right of final decision.

簽署  
Signature \_\_\_\_\_

日期  
Date \_\_\_\_\_

查詢電話 Directory Inquiries :  
2751 3533